

Hockey New Brunswick Provincial Hosts Announced

Hockey New Brunswick has announced the host locations and dates for Female and Minor Provincial tournaments that will be held in March and April.

A total of 152 teams and over 2,500 players will be competing for the chance to win one of 19 Provincial Championships.

“Hockey New Brunswick looks forward to hosting Provincial tournaments this season. After cancelling the 2020 and 2021 Provincials due to the pandemic, we’re excited to be in a position to once again provide an opportunity for players to play for a Provincial Championship”. Luc Martin, Minor Council Chair.

Division	Dates	Host Association / Location
U13 C	April 1-3	Acadian Peninsula (Caraquet)
U13 B	April 1-3	Sussex
U13 A	April 8-10	York North (Stanley)
U13 AA	March 25-27	Kent Sud (Bouctouche / Cocagne)
U15 C	April 8-10	Tri-County (Fredericton Junction)
U15 B	April 8-10	Sackville
U15 A	April 1-3	Grand Falls
U15 AA	April 1-3	Oromocto
U18 C	March 25-27	Kennebecasis Valley (Quispamsis)
U18 B, U18 A, U18 AA	March 31-April 3	Petitcodiac-Salisbury & Riverview
U13 A Female	TBD	
U13 AA Female	March 18-20	Fundy Female (Saint John)
U15 A Female	March 18-20	Greater Miramichi Female
U15 AA Female	March 18-20	Fundy Female (Saint John)
U13 AAA, U15 AAA, U15 Major	April 7-10	Moncton

In addition to the above Provincial tournaments, Provincial Champions will be awarded in the U18 Major, U16 AAA, Female U18 AAA, Female U15 AAA, Jr. B and Jr. C divisions through a play-off format.

For more information on Provincial tournaments, contact Nic Jansen:

Nic Jansen
Hockey New Brunswick
Executive Director
njansen@hnb.ca

Hôtes des championnats provinciaux de Hockey NB dévoilés!

Hockey Nouveau-Brunswick a annoncé les sites hôtes et les dates des championnats provinciaux de hockey féminin et de hockey mineur, qui auront lieu en mars et avril.

En tout, 152 équipes y participeront, ce qui représente plus de 2500 joueurs qui se disputeront la chance de remporter l'un des 19 championnats provinciaux.

« Hockey Nouveau-Brunswick a hâte d'accueillir les championnats provinciaux cette saison. Après l'annulation des championnats provinciaux 2020 et 2021 en raison de la pandémie de la COVID-19, nous sommes emballés d'être en mesure d'offrir à nouveau aux joueurs l'occasion de participer à un championnat », déclare Luc Martin, président du Conseil de hockey mineur.

Division	Dates	Association hôte / Lieu
U13 C	1-3 avril	Péninsule acadienne (Caraquet)
U13 B	1-3 avril	Sussex
U13 A	8-10 avril	York Nord (Stanley)
U13 AA	25-27 mars	Kent Sud (Bouctouche / Cocagne)
U15 C	8-10 avril	Tri-County (Fredericton Junction)
U15 B	8-10 avril	Sackville
U15 A	1-3 avril	Grand-Sault
U15 AA	1-3 avril	Oromocto
U18 C	25-27 mars	Valée de la Kennebecasis (Quispamsis)
U18 B, U18 A, U18 AA	31 mars-3 avril	Petitcodiac-Salisbury et Riverview
U13 A féminin	À déterminer	
U13 AA féminin	18-20 mars	Fundy — féminin (Saint John)
U15 A féminin	18-20 mars	Région de Miramichi — féminin
U15 AA féminin	18-20 mars	Fundy — féminin (Saint John)
U13 AAA, U15 AAA, U15 majeur	7-10 avril	Moncton

En plus des championnats provinciaux indiqués ci-dessus, le titre de champions provinciaux sera décerné dans les divisions U18 majeur, U16 AAA, U18 AAA féminin, U15 AAA féminin, B junior et C junior par le biais d'un format éliminatoires.

Pour en savoir plus au sujet des championnats provinciaux, communiquez avec Nic Jansen :

Nic Jansen
Hockey Nouveau-Brunswick
Directeur général
njansen@hnb.ca